
SUXESTIÓNS 28.05.23 
 

VÍDEOS DOMINGO de PENTECOSTE: XOÁN 
20 19-23. 
 

- Ven Espírito Santo, narración: 
http://www.youtube.com/watch?v=_a-vtoRqs3E  

 
-Pentecoste, secuencia: 

http://www.youtube.com/watch?v=PK9_ZtFH5e4&list=PLA5DB9
52C5FF845B3#t=122  

 
-Escena da serie The Bible - Día de Pentecoste: 

https://www.youtube.com/watch?v=R_kAghPtMrU  
 
-Pentecoste, película: 

https://www.youtube.com/watch?v=UNzoh47dVlE  
 
-Xoán 20, 19-23, película: 

https://www.youtube.com/watch?v=xbdo35ZKwXE  
 
-Debuxos Ascensión e Pentecoste 

https://www.youtube.com/watch?v=38R9zb7A2G8  
 
-Pentecoste, debuxos: 

https://www.youtube.com/watch?v=yD35IV7fTxo  
 
-Pentecoste, debuxos: 

https://www.youtube.com/watch?v=jKlpoZPO3Ew  
 
-A historia de Pentecoste, debuxos con sombras: 

https://www.youtube.com/watch?v=MuvYVnnrdNU  
 
-É Pentecoste, canto de Javier Brú: 

https://www.youtube.com/watch?v=3DEI7hvu4Ou9E  
 

https://www.youtube.com/watch?v=R_kAghPtMrU


-O Espírito de Deus está neste lugar, Coro Cantarei. 
https://www.youtube.com/watch?v=F-DSlWkrrLE  

 
-Asolágame (Espírito Santo), Athenas ft. Celinés : 

https://www.youtube.com/watch?v=UngAC0GUQDQ  
 
-Espírito Santo, Athenas: 

https://www.youtube.com/watch?v=jtt7zyFeNls  
 
-Ven Espírito-Pentecoste: 

https://www.youtube.com/watch?v=xViuIAMPPX4  
 
-Ven Espírito Santo, canción: 

https://www.youtube.com/watch?v=8Er1v3lJJyU  
 
-Ven Espírito Santo, canción da secuencia: 

https://www.youtube.com/watch?v=4LPYxD4MViI  
 
-Secuencia de Martín Valverde: 

https://www.youtube.com/watch?v=rCxCFp_bU7s  
 
-Secuencia, canto de Javier Barros: 

https://www.youtube.com/watch?v=ner0sh7icYM  
 
-Ven Espírito, canto secuencia: 

http://www.youtube.com/watch?v=xViuIAMPPX4  
 
-Invitación vixilia de Pentecoste: http://youtu.be/ns_Ou2Mh4D8k  
 
-7 dons o Espírito, canto: http://youtu.be/p7nHV6meWT4  
 
-Lume, Verbo Divino 2011, reflexión:  

https://www.youtube.com/watch?v=1WZ3hre46GY  
 
-Unha nova mirada, VD 2014, reflexión:  

https://www.youtube.com/watch?v=AI_ThIIHm2g  
 
-Alegría confiada, VD 2017, reflexión:  

https://www.youtube.com/watch?v=lQfep6uOZZM  
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-Non son eu sen ti, VD 2020, reflexión:  

https://www.youtube.com/watch?v=FOUCE32aj1ZfM  
 
-A lume, reflexión:  

https://www.youtube.com/watch?v=AeS694vQbTI  
 
-3 catequese de Nando sobre Pentecoste:  

https://www.youtube.com/watch?v=cCvCGq13YzE  
 
-Linguaxe dos signos, Pentecoste: 

https://www.youtube.com/watch?v=UGAM9x6N- 
 

REFLEXIÓN: Espírito Santo, lume e vento, fonte de 
enerxía renovable e renovadora. 
 

VER: -As enerxías renovables: Hoxe desde a 
ecoloxía fálase moito de potenciar as enerxías 
renovables que proveñen da utilización dos recursos 
naturais: vento, auga, sol, biomasa. Son 
inesgotables, teñen un impacto ambiental moi 
escaso, non contaminan fronte ao carbón ou 
petróleo que vimos utilizando. Renovarse ou 
morrer, é o dilema.  

XULGAR: -Os cristiáns necesitamos enerxías renovables (que 
non se esgote a fonte) e que nos renove por dentro. No evanxeo, 
Xesús preséntase no medio deles, dálles a paz e dilles: «Recibide 
o Espírito Santo; a quen lles perdoes os pecados, quédanlles 
perdoados; a quen llos reteñas, quédanlles retidos».  

Envíaos pero antes failles o agasallo do Espírito Santo. E hoxe 
segue enviándonos a nós. Non é fácil no medio dun mundo en 
pandemia. Somos pouco valentes…! Dános a túa creatividade! 
Transforma as nosas mentes tecnolóxicas e calculadoras coa 
enerxía renovable e renovadora do teu Espírito. Dicíao o teólogo 
Urs Von Baltasar: “O Espírito non quere ser visto, senón ser nos 
nosos ollos a luz”.  

A festa de Pentecoste, en realidade, ponnos ao aire do lume e 
do vento do Espírito. A Igrexa necesita da acción, do sopro do 
Paráclito! A palabra Paráclito explicábaa o papa Francisco: “aquel 
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que está ao meu lado para sosterme para que eu non caia, para 
que siga adiante, para que conserve esta mocidade do Espírito”.  

Os coches necesitan gasolina para moverse. Os 
electrodomésticos necesitan electricidade para funcionar. O 
móbil necesita batería para acenderse. A Igrexa necesita para 
moverse, funcionar e acenderse o Espírito santo, vento e lume, 
forza renovable e renovadora. 

 ACTUAR: -Necesitamos do Espírito Santo. É a hora do 
Espírito. Suplicamos que veña a nós, que o seu lume e o seu 
vento nos fortaleza, ilumínenos, lávenos e déanos calor, guíenos, 
énchanos de alegría e nos reconforte.  

Neste día do Apostolado Segrar e da Acción Católica 
renovemos o noso ser laico, o noso compromiso de ser cristiáns 
no mundo e membros da Igrexa, distintos pero en sintonía, 
levando a Xesús aos nosos traballos.  

Preguntámonos: Acórdome de rezar e invocar o Espírito? Sinto 
a súa presenza na Igrexa e nas persoas de Deus?. Descúbroo en 
todo o que me inspira renovación, creatividade, unión, 
espiritualidade, forza…? Como vivo o meu compromiso de laico 
no mundo e o meu ser adulto na Igrexa? 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


